
Dagsorden 
Skolebestyrelsesmøde 

Resenbro Skole 
Tirsdag den 23. september 2020 

Kl. 19.00 – 21.30 
 

Mødes afholdes stort mødelokale 1. sal 
 
 

Mødeleder: Mia  
Referent: Jakob Kleist 
 
Afbud: Dan Højer 
 
Dagsorden 
1. 
19.00 – 19.10 
(O) 
 

 
Nyt fra: Ledelsens:  
            Formanden: 
            Andre: 
             

 
Information om nyansættelser. 
Genopslag på pædagogstillingen+ Lotte 
Rejmer ansat som 
børnehaveklassekeder. Kort overblik på 
løsning af LP- stilling. 
Nye Corona retningslinjer er sendt ud 
på Aula. 
 
 

2. 
19.10 – 19.50 
(O,D) 

 
LFSI/Flexhold 
Oplæg/drøftelse 

 
Oplæg omkring Flexhold.  
 
Bestyrelsen blev præsenteret for 
skolens tiltag i forholdt til at understøtte 
klasser, elever og medarbejdere. 
 
På baggrund af oplægget blev der 
diskuteret forskellige pointer. 
 
Er der ressourcer nok? 
 
Hvordan prioriteres ressourcerne?  
 
Hvordan tildeles ressourcerne i forhold 
til den gamle ordning med CPR-
nummer? 
 
Hvordan måler man på indsatsenen? 
- det enkelte barn 
-den enkelte klasse 
- medarbejderen 
 
Der kan være en bekymring for, at der 
ikke er hjælp nok.  
 
Vigtigt at passe på medarbejderne. 
 
medarbejdernes trivsel og holdning. 
Føler man, at de tiltag der sættes i gang 
virker. 
 



Husk ”Barnets tarv”, det må ikke være 
for at holde på pengene. 
 
Mere åbenhed omkring tiltag på 
klassen.  
Gerne mere information om klassen. 
hvordan kan man inddrage forældrene 
og understøtte forældrene i klassen. 
Det er vigtigt at være nysgerrige på det. 
 
Hvordan kan man understøtte det der i 
gang i klassen. 
 
Kommunikation til forældre omkring 
tiltag. 
Oplysning om grunden og ikke 
diagnosen. Få sat ord på udfordringen. 
 
Fremadrettet er der et ønske om det 
der kommer et fast punkt på 
bestyrelsesmøderne omkring LFSI: 
 
Lars Purr og KL aftaler, hvordan man 
kan arbejde med ovenstående. 
Samtidig vil det være relevant at se på, 
hvor går grænsen i forhold til udmelding 
til forældre omkring tiltag? 
 
 
 
 

3. 
19.50-.20.00 
(O,D,B) 
 

 
Tilbagemelding dialogmøde 
kapacitetsudfordringer  
 
 

 
Efter dialogmødet, har skoleafdelingen 
meldt ud, at der tildeles flere penge til 
anlæg/udbygning på Sejs. 
Ved at udbygge skolen forventer man at 
kunne komme på forkant med de 
kapacitetsudfordringer, der ellers ville 
komme. 
 
Det betyder også, at der på nuværende 
tidspunkt ikke skal findes en anden 
løsning fx omlægning af skoledistrikter. 
 
Der var generel utilfredshed med, at det 
kunne komme som en overraskelse, at 
der kom til at mangle plads på skolerne. 
Man havde lidt på fornemmelsen ,at det 
gjaldt om at sælge grunde, men glemte, 
at der også følger andre ting med. 
 
Økonomien er ikke endelig vedtaget 
endnu, men forventes at ske i medio 
oktober. 
 
Der er fokus på, at Resenbro Skole vil 
komme til at lide under de samme 
kapacitetsudfordringer de kommende 
år. Der er endnu ikke konkrete planer 
omkring en løsning på dette. 
 



Bestyrelsen mener, man skal være 
meget opmærksomme på, om det kan 
betyde en omlægning af skoledistrikter, 
da der både i Voel og på Langsø er 
plads til flere børn. 
 
 

4. 
20.00-20.15 
(O,B) 
 

 
Trivselsmåling 19/20 

 
Gennemgang af trivselsmåling for 
skoleåret 19/20. 
 
Den endelige rapport kan læses på 
skolens hjemmeside. 
 
Det er vigtigt at understrege, at 
trivselsmålingen er et øjebliksbillede. 
Der er generelt stor social trivsel på alle 
klassetrin. 
Der er blevet sat tiltag i gang omkring 
”god undervisning”  
 
Alle team inddrager trivselsmålingen 
som en del af deres datamateriale i 
arbejdet med teamets trivselsårsplan. 
 
 
  

5. 
20.15-20.30 
 

 
Pause 

 

6. 
20.30 – 21.00 
(O,D,B) 

 
Udviklingsområder Resenbro Skole 
 
 

 Punktet: Udviklingsområder Resenbro 
Skole udsættes til næste 
bestyrelsesmøde 
 
 

7. 
21.00.-21.15 
(O, D, B) 

 
Årshjul og forældrenyt 
 
 

Punktet: Årshjul blev udsat til næste 
bestyrelsesmøde. 
 
Der bliver lavet en rækkefølge over 
forældrenyt. Forældrenyt er en 
mulighed for at nå resten af forældrene 
på en anden måde. 
 
Første i rækken bliver Tine. 
 
Der blev også lavet en ”kageordning”  
Christopher bliver første på ordningen. 
 
 
 

8. 
21.15-21.30 

 
Evt. 
- Afhentning i SFO. 
 

- Information omkring coronatiltag, 
mere synligt. 

- Stillingsopslag. 
 

 
Bestyrelsen giver lov til, at det nu er 
muligt, at forældre får lov til at afhente 
på legepladsen i SFO. Grunden er, at 
der går mange resurser på at sende 
børnene til flagstangen. Det fastholdes, 
at der stadig at forældrene ikke går ind 
på skolen. 
 
Der blev ønsket at gældende 
coronatiltag blev gjort mere synlige for 



forældrene. Der kunne laves plancher 
med tiltag, der hænges på døre og på 
Aula. Kunne elever lave piktogrammer 
der viser, at forældre ikke må gå med 
ind på skolen? 
 
Ønske om, at stillingsopslag sendes 
rundt i forældregruppen til op på fx 
Facebook. 
 
    
 
  

 

O: orientering D: drøftelse B: beslutning 

 

Møderække for skolebestyrelsen: 
 
Som udgangspunkt ligger møderne fra kl. 19.00 – 21.30. 
 
Forældrenyt: 
 
Tine Lund Budolfsen 
Dan Borup Højer 
Kristoffer Pors Jakobsen 
Lars BO Purr 
Mia Wandall 
Bjarke Sommerlund 
Christopher Knuth 
 
  
 
Mødekalender skoleåret 20-21 
 
 
Uge 34  Tirsdag den 18. 

august 
Høringssvar budget 
Udtalelse tillæg 
kvalitetsrapport 

 

Uge 39 Onsdag den 23. 
september 

Trivselsmåling  

Uge 40 Mandag den 14. 
september 

Skolebestyrelseskursus  

Uge 43 Torsdag d. 22. 
oktober 

Dialogmøde BUU  

Uge 44 Mandag den 26. 
oktober 

Fleksibel 
sommerpasning 

 

Uge 48 Torsdag den 26. 
november 

  

Uge 51 Mandag den 14. 
december 

  

Uge 4 Tirsdag den 26. 
januar 

  

Uge 8 Onsdag den 24. 
februar 

  

Uge 10 Tirsdag den 9. marts Dialogmøde BUU  



Uge 14 Torsdag den 8. april   
Uge 20 Mandag den 17. maj   
Uge 24 Torsdag den 17. juni   

 
 
 
Til senere møder: 
 
”Alle skal med” :  
 
Forældreinddragelse omkring skolehjem 
  
Hvordan kan man som bestyrelse kvalitetssikre vores principper, evt. fokusgruppeinterview eller 
forældremøder.  
 
Forældrearrangement omkring den inkluderende skole. 
 
LFSI: præsentation af lokale-fleksible-specialiserede-indsatser, herunder ny børne og unge politik i SK 

 


